Dear HIS Families:

The time has come for us to open our re-enrollment process for the 2020-2021 school year.

This year our re-enrollment window for all our current families will commence on **Friday**, **March 06**, and after **Friday**, **April 17** seats will no longer be guaranteed to returning families as placements will commence for incoming new applicant families.

This process is vital as we strive to effectively plan for yet another successful school year. As an incentive, HIS does offer early payment discount for those that complete the survey and make their year tuition payment in full by the posted deadline (5% discount by **April 17, 2020**). To find out more, please see the <u>HIS Tuition and Fees for 2020-2021</u> document on the HIS Re-enrollment website.

To secure a seat placement for your child(ren) for the 2020-2021 school year, please complete the re-enrollment survey (see instructions English/Chinese HIS Re-enrollment website). The entire process should take less than 10 minutes (please have ready information from your Passports/ID's to complete the survey).

Please be advised that beginning with the 2020-21 school year, the HIS Upper School will be implementing a Bring Your Own MacBook (BYOM) laptop program. Students in Grades 6-12 will need to purchase their own MacBook for dedicated usage at school and home. The Grade 6-12 tuition increase has been adjusted accordingly to offset these additional costs. See the **HIS Laptop Program and MacBook Specifications** webpage for details. With the additional choices available to students in selecting the speed, storage, and function of their MacBook, we are confident this adjustment to our program will better serve the individual needs and interests of our Upper School students.

Would you like to enroll a non-HIS sibling? If you are interested in enrolling a non-HIS sibling, please contact the Admissions Office as soon as possible so that a space can be reserved accordingly. Siblings of current HIS students will receive priority status for enrollment, pending space availability.

Would you like to refer or recommend a friend? As a community-oriented school, HIS values the referrals and recommendations provided by our current community. If you would like to refer or recommend a friend for admission to HIS, please feel free to contact our Admissions Office. Referrals will be handled separately from our standard new applicant pool.

As always, we thank you for the opportunity to provide your children with a successful and rewarding educational experience. If you have any questions regarding re-enrollment or need any assistance, please contact our office at admissions@his-china.org, or by calling us at **0571-8669-0045**.

Sincerely,

Andrea Stubbs

Director of Admissions & Community Relations

尊敬的家长:

随着新学年脚步的临近,杭州国际学校2020-2021学年的注册即将开始。

今年开放时间为**本周五3月6号,截止到4月17号**,请尽早完成注册,以免您孩子的学位无法继续保留。

新学年的注册工作至关重要。HIS向来都有一项优惠政策:校方会对已完成注册,提前支付全年学费的家庭提供折扣(**2020年4月17号之前**,年付学费享受95折,**不含申请费,capital fee,校车费,Test fee**等)。详情请见附件2020-2021学年学费单HIS Tuition and Fees for 2020-2021。

为了确保您孩子 2020-2021 学年的学位,请完成以下注册(见下面步骤详解HIS Re-enrollment website)。整个过程大概需要10分钟(请提前准备好护照或身份证信息,填写会有需要)

请注意,从2020–21学年开始,HIS初中和高中将实施自带笔记本电脑计划(Bring Your Own MacBook-BYOM)。6–12年级的学生需要自己购买笔记本电脑,以便上课和在家使用。为此,我们对初中和高中的学费也特别做了相应的调整,以抵扣家长这部分的支出。相关信息,近期学校会在HIS网站 HIS Laptop Program and MacBook Specifications 上公布。我们相信,经过这一调整,学生可以选择更加适合自己的笔记本电脑,同时满足他们对课程的更多需求和兴趣的开发。

您家有想入读HIS的新生吗?如果有,请尽快联系招生部以便帮您预留学位。相对于同等申请,HIS家庭的学生享有优先录取的权利。

您有朋友想为孩子申请HIS吗?作为一所以家庭社区为主体的学校,我们很重视您的引荐和推荐。 如果您朋友有意向申请HIS,请联系招生办公室。相对于同等申请,我们可能会优先考虑。

感谢您选择HIS,并对我们一如既往地信任和支持。如果您对注册有任何疑问,或者需要协助,请邮件联系:<u>admissions@his-china.org</u>,或者电话联系:0571-8669-0045.

至此敬礼,

Andrea Stubbs

Admissions and Community Relations Coordinator